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Bogesunds slott borde få ett annat öde än att långsamt förfalla. Det 
skulle restaurerat bli ett värdefullt mål för turister. Redan en partiell 
restaurering vore bättre än den nuvarande situationen.

Helst borde slottet få en användning för något särskilt ändamål. En ti
digare utredning gav vid handen att det skulle vara möjligt att inom slotts
byggnaden få sammanträdes- och kommittérum för kongresser med upp till 
200 deltagare, restaurang, sällskapsrum, personalrum och rum för ett 30- 
tal överliggande gäster. Med hänsyn till bristen pa kongressutrymmen i en 
tilltalande miljö och på ett rimligt avstånd från Stockholm borde en sådan 
användning ånyo allvarligt övervägas. Andra möjligheter till användning 
efter en restaurering torde finnas.

Vid bedömningen av Bogesunds framtid bör också hänsyn tagas till 
det förhållandet att i regionplanen för stockholmsområdet ingår en ”Bo- 
gesundsled” över Lidingö direkt till Bogesundslandet. Då den förverkligas 
kommer avståndet till huvudstaden att högst väsentligt förkortas.

Med hänsyn till ovanstående hemställes,
att riksdagen måtte ge Kungl. Maj:t i uppdrag att sna

rast utreda frågan om den framtida användningen av Bo
gesunds slott samt framlägga kostnadsförslag för dess 
restaurering.
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